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Abstract (en)
[origin: US4212774A] The present invention relates to a process for the recovery of aromatic, high-molecular weight, thermoplastic polycarbonates
from polycarbonate scrap, it being possible for the polycarbonate scrap to be either in the pure form as transparent naturally-occurring material, or
mixed together with organic and, especially, inorganic dyestuffs and/or other additives, or in the form of a blend with other thermoplastic materials.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren zur Rückgewinnung von aromatischen, hochmolekularen, thermoplastischen Polycarbonaten
aus Polycarbonatabfällen, wobei die Polycarbonatabfälle sowohl rein als transparentes Naturmaterial als auch zusammen mit organischen und
insbesondere anorganischen Farbstoffen und/oder anderen Additiven oder als Legierung im Verbund mit anderen thermoplastischen Materialien
vorliegen können.
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